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Sammanfattning 
Det har inkommet ett medborgarförslag med förslag på åtgärder för 

att minska inbrotten i området Hjulsta Backar. Förslagsställaren 

föreslår följande 

 

 att utebelysningen i Hjulsta ses över, förstärks och förbättras 

på gångvägen som går parallellt med Hjulsta Backar mellan 

baksidan av radhusen och gavlarna på hyreshusen. 

 att de fartgupp som kommunen avlägsnade 2008 återställs. 

 

När det gäller belysning har nämnden upprättat en skrivelse till 

Trafikkontoret där Hjulsta Backar finns med som prioriterad plats 

för att öka tryggheten genom mer belysning. 

 

Avseende återställande av fartgupp kommer stadsdelsförvaltningen 

att skicka medborgarförslaget till Trafikkontoret för fortsatt 

beredning där. 

 

Beträffande förslagsställarens synpunkt på att privata 

fastighetsägare negligeras, så har stadsdelsförvaltningen skickat 

medborgarförslaget till Järva fastighetsförening.  

 

Inom ramen för arbetet med att ta fram lokala utvecklingsprogram 

är Hjulsta ett av de fyra områden i stadsdelen som kommer att 

prioriteras vad gäller åtgärder för ökad trygghet.  
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Ärendet 

I aktuellt medborgarförslag uppges att radhusområdet i Hjulsta 

torde vara det mest brottsdrabbade området i hela stadsdelen 

Spånga-Tensta sett till brott per bostad. Sedan husen uppfördes av 

Svenska Bostäder och sedan såldes till oss privatpersoner så har 

samtliga radhusägare drabbats av ett eller flera inbrott, samt 

inbrottsförsök. Förslagsställaren påtalar också att när stadsdelen 

diskuterar problem och åtgärder för att minska brott och öka 

tryggheten så negligeras privata fastighetsägare. 

 

Medborgarförslaget innefattar följande åtgärder för att minska 

inbrotten i området: 

 

 att utebelysningen i Hjulsta ses över, förstärks och förbättras 

på gångvägen som går parallellt med Hjulsta Backar mellan 

baksidan av radhusen och gavlarna på hyreshusen. 

 att de fartgupp som kommunen avlägsnade 2008 återställs. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts vid avdelningen Stadsdelutveckling. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen bekräftar medborgarens uppfattning att Hjulsta varit 

mer belastat under perioden september 2015 till februari 2016 av 

inbrott i lägenhet i jämförelse med exempelvis Tensta, enligt 

statistik från Polisen.  

 
 

Vad gäller inbrott i villa i Tensta och Hjulsta så är frekvensen cirka 

ett inbrott i månaden fördelat i de båda områdena, enligt Polisens 

statistik. 
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När det gäller belysning för att öka tryggheten och upptäcksrisken 

av presumtiva gärningspersoner så har nämnden upprättat en 

skrivelse till Trafikkontoret där de områden som nämns i 

medborgarförslaget finns angivna som prioriterade platser för att 

öka tryggheten genom mer belysning. 

 

Avseende återställande av fartgupp har stadsdelsförvaltningen 

eftersökt information om besluten i detta ärende, men inte funnit 

något sådant ärende. Stadsdelsförvaltningen kommer att skicka 

medborgarförslaget till Trafikkontoret för fortsatt beredning där. 

 

Beträffande förslagsställarens synpunkt på att privata 

fastighetsägare negligeras, så har stadsdelsförvaltningen skickat 

medborgarförslaget till Järva fastighetsförening. Det är hos 

stadsdelsförvaltningen känt att föreningen har en ambition att 

möjliggöra för privata fastighetsägare att ansluta till föreningen. 

 

Inom ramen för arbetet med att ta fram lokala utvecklingsprogram 

så är Hjulsta ett av de fyra områden i stadsdelen som kommer att 

prioriteras vad gäller åtgärder för ökad trygghet. Övriga områden är 

Tensta Centrum med omnejd, Spånga Station och Bromstens Torg. 

De lokala utvecklingsprogrammen omfattar åtgärder de kommande 

fem åren. 
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